

Title (en)
Mixture regulating valve and process

Title (de)
Misch-Regelventil und Verfahren

Title (fr)
Vanne de régulation mélangeuse et procédé

Publication
EP 2703070 A2 20140305 (DE)

Application
EP 13180268 A 20130813

Priority
DE 102012215530 A 20120831

Abstract (en)
The apparatus (100) has one and another conduits (101,102) for conveying one and another fluid mediums (106,107), where a valve (119) is provided in communication with the conduits. A position adjustable valve control body (113) is provided with an opening, where the quantity of one medium is transferred to another medium, while latter medium is mixed, by adjusting the control position of the valve control body by using the opening of the valve control body. The valve comprises a diaphragm actuator with a positioner for control position change of the valve control body. An independent claim is included for a method for the production of fluid mixtures.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Vorrichtung (100) zur Herstellung von Fluidgemischen, umfassend wenigstens eine erste (101) und eine zweite Leitung (102) zur Beförderung wenigstens eines ersten (106) und eines zweiten fluiden Mediums (107), und wenigstens ein Ventil (119) welches in Verbindung mit der ersten (101) und zweiten Leitung (102) steht und einen positionsverstellbaren Ventilregelkörper (113) aufweist, dadurch gekennzeichnet, dass der Ventilregelkörper (113) wenigstens eine Öffnung aufweist, und durch Freigabe der wenigstens einen Öffnung, bedingt durch die Stellposition des Ventilregelkörpers (113), mittels der wenigstens einen Öffnung des Ventilregelkörpers (113) eine durch die Stellposition des Ventilregelkörpers regelbare Menge des ersten Mediums (106) an das zweite Medium (107) übergeben und gleichzeitig in das zweite Medium (107) ausgemischt werden kann.

IPC 8 full level
B01F 5/00 (2006.01); **B01F 5/04** (2006.01); **B01F 15/02** (2006.01); **B01F 15/04** (2006.01)

CPC (source: CN EP)
B01F 25/1051 (2022.01 - CN EP); **B01F 25/31331** (2022.01 - CN EP); **B01F 35/718051** (2022.01 - CN EP); **B01F 35/833** (2022.01 - CN EP)

Citation (applicant)
• DE 4123047 A1 19930114 - KRONSEDER MASCHF KRONES [DE]
• DE 4114673 C1 19921112

Cited by
WO2022002084A1

Designated contracting state (EPC)
AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)
BA ME

DOCDB simple family (publication)
EP 2703070 A2 20140305; EP 2703070 A3 20150211; CN 103672030 A 20140326; CN 103672030 B 20160914;
DE 102012215530 A1 20140306

DOCDB simple family (application)
EP 13180268 A 20130813; CN 201310389854 A 20130830; DE 102012215530 A 20120831